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Zápis z 14. zasedání Akademického senátu 

č. j.  UKFaF/49718/2025 

konaného dne 19. 2. 2025 od 15:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Bárta Pavel (do 15:37), Cápayová Mária, Čech Petr, Čech Stanislav, doc. Červený 
Lukáš (do 16:48), dr. Doseděl Martin, dr. Hradiská Breiterová Kateřina, Janovcová Hana 
(připojena on-line), dr. Jirkovský Eduard, Klusák Ondřej, Kučerová Eliška, dr. Kudláčková 
Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef (připojen on-line), Mgr. Reguli Adam, Mgr. 
Sedláček Patrik, doc. Sklenářová Hana, dr. Vokřál Ivan (do 16:33), doc. Vraníková Barbora  
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Nachtigal Petr (do 16:38), prof. Nováková Lucie (od 
15:07), prof. Štaud František (do 16:52), prof. Zimčík Petr, Ing. Vlčková Lenka (od 15:09) 
 
Hosté: Mgr. Mašková Eliška (do 15:22), Mgr. Matějka Lukáš (do 17:06) 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: doc. Boušová Iva, Mgr. Hrdinová Iva, dr. Kastner Petr, doc. Krátký Martin, doc. 
Kučera Radim, prof. Šimůnek Tomáš 
 
Neomluven: Bc. Ptačin Tomáš 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Projednání dokumentu Kupní smlouva s vítězným dodavatelem veřejné zakázky 

„MEPHARED 2 – dodávka laboratorního nábytku a dalšího vybavení“ 
6. Různé 
 
 

  



1. Zahájení 

Místopředsedkyně Akademického senátu FaF UK doc. Vraníková v 15:04 zahájila 14. zasedání 
senátu. Na úvod přivítala senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni senátoři 
Eliška Kučerová a Petr Čech, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 14. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu. Ze strany senátorů 
nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí bodů, a proto 
místopředsedkyně AS FaF UK doc. Vraníková vyzvala senátory k hlasování o jeho schválení.  
 
Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK schválil program 14. zasedání. 
 
Doc. Vraníková sdělila vedení fakulty, že předsednictvo Akademického senátu Farmaceutické 
fakulty v Hradci Králové bude pro další funkční období nezměněno, pozici předsedy bude 
nadále zastávat doc. Martin Krátký, místopředsedkyněmi zůstávají doc. Barbora Vraníková 
a Hana Janovcová. 
 
Doc. Vraníková následně jménem senátu poděkovala Mgr. Elišce Maškové za dlouholetou 
práci, kterou odvedla pro fakultu, ať už jako senátorka a místopředsedkyně AS FaF UK, nebo 
senátorka a místopředsedkyně AS UK. 
Mgr. Mašková poděkovala za spolupráci, zkušenosti i inspiraci, kterých se jí dostalo během 
mnohaleté práce, a uvedla, že pokud budou kolegové i nadále pracovat usilovně jako 
doposud, je fakulta v dobrých rukou. Závěrem popřála senátorům hodně úspěchů. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Doc. Roh /děkan fakulty/: 
Děkan fakulty pogratuloval znovuzvolenému předsednictvu AS FaF UK, poděkoval za 
dosavadní spolupráci a uvedl, že se těší na další. 

• Vláda ČR schválila meziroční navýšení rozpočtu vysokých škol pro rok 2025 o 4 mld. 
Kč. Univerzita Karlova by měla z této částky obdržet 500 mil Kč na výukovou činnost, 
100 mil Kč na výzkumnou činnost v rámci Cooperatia a asi 70 mil Kč na stipendia 
doktorandů. 

• Mephared 2 

o Nadále probíhá diskuze nad parametry vnitrodohody a rozdělení potenciální 
spoluúčasti ve výši 2 mld. Kč. Uskutečnilo se několik jednání s paní rektorkou. 

o Pochybením Odboru projektové podpory Rektorátu UK, který neodevzdal 
Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy námi kompletně dodané 
podklady, došlo k výraznému ponížení předpokládaného objemu prostředků 
z výzvy č. 02_23_023 operačního programu Jan Amos Komenský ERDF výzva 
pro VŠ – kvalita, a to z 300 mil. Kč na 160 mil. Kč. Tato část rozpočtu byla určena 
na dofinancování zejména přístrojového vybavení. 

o V prostorách budoucího Biocentra Albertov i nadále probíhá archeologický 
průzkum. 



• Jménem nepřítomného proděkana pro studijní záležitosti doc. Kučery poděkování 
všem, kteří se podílí na přípravě reakreditace studijního programu Farmacie. 

• Pokračují jednání ohledně dílčích problémů s uznáním našeho vzdělávání v Jižní Koreji 
tamními úřady. Řešením by mohla být úprava potvrzení o způsobilosti k výkonu 
povolání farmaceuta vystavovaného Ministerstvem zdravotnictví ČR na základě 
zákona č. 95/2004 Sb., o podmínkách získávání a uznávání odborné způsobilosti 
a specializované způsobilosti k výkonu zdravotnického povolání lékaře, zubního lékaře 
a farmaceuta. 

• Parlament ČR přijal novelu zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách. 

• Gratulace úspěšným žadatelům v jednostupňové veřejné soutěži Ministerstva 
zdravotnictví na léta 2025-2028. V rámci tzv. standardních projektů zdravotnického 
výzkumu a vývoje získaly tři projekty FaF UK podporu ve výši takřka 19, 5 mil. Kč.  

o Hlavními řešiteli podpořených projektů jsou PharmDr. Ondřej Holas, Ph.D., 
doc. PharmDr. Josef Malý, Ph.D., a prof. PharmDr. Přemysl Mladěnka, Ph.D. 

• Připomínka termínu podání přihlášek do grantové výzvy pro financování 
postdoktorandských projektů na UK v rámci programu CHARLESTON. 

• Projektu Green Deal bylo nad rámec původního rozpočtu přiděleno 1,9 mil. Kč. 

• V souvislosti se stěhováním do prostor kampusu Mephared 2 je připravováno 
rozdělení Katedry farmaceutické chemie a farmaceutické analýzy a sloučení jejích částí 
s Katedrou organické a bioorganické chemie a Katedrou analytické chemie. Zároveň 
by některé katedry mohly být přejmenovány, aby název lépe odrážel jejich zaměření. 
 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 
 
Dr. Jirkovský se dotázal, jaký byl přesně důvod neuznání našeho vzdělání v Jižní Koreji. 
Doc. Roh odpověděl, že postupně vysvětlených nejasností bylo více, např. systém odborných 
praxí a členství absolventů v České lékárnické komoře. Posledním sporným bodem je 
nesplnění podmínky, aby absolvent mohl povolání farmaceuta vykonávat v zemi, ve které 
studoval, jelikož v České republice je nezbytná znalost českého jazyka. Přesnější popis, tj. že 
absolvent může vykonávat v ČR povolání farmaceuta při „adekvátní znalosti jazyka“, by situaci 
lépe vysvětlil. 
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 
 

Prof. Nachtigal /Studijní záležitosti – anglická výuka, Laboratorní diagnostika ve 
zdravotnictví/: 

• Výzva vyučujícím a vedoucím kateder, aby sdělili procentuální podíl výuky v anglickém 
jazyce. 

• Fakulta byla prezentována na jihokorejském veletrhu vzdělávání. Je možné vznést 
případné tipy na země, které bychom mohli oslovit s nabídkou vzdělávání.  

• Disciplinární komise se zabývá šesti případy nahlášeného porušení pravidel, která jsou 
studenti povinni dodržovat v průběhu konání studijních povinností. Jedná se o čtyři 
studující v anglickém jazyce a dva v českém jazyce. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy ani připomínky. 
 
Prof. Štaud /Vědecká činnost/: 



• Probíhají přípravy rozdělení prostředků ze Strategického fondu děkana 
programu Cooperatio PharmSci. Byla rozeslána informativní zpráva o možnosti 
podání žádosti o podporu. Zároveň bude aktualizován seznam akademických 
pracovníků, kteří jsou v rámci programu Cooperatio aktivní. 

• Bylo odesláno 6 závěrečných zpráv projektů Specifického vysokoškolského výzkumu 
(SVV) za rok 2024, zároveň bylo podáno 6 návrhů projektů pro rok 2025.  

o Prorektor UK pro vědeckou a tvůrčí činnost prof. Krištoufek informoval 
o možném ukončení SVV a převedení do zdrojů dlouhodobého koncepčního 
rozvoje výzkumných organizací. 

• Setkání proděkanů pro vědeckou činnost: 
o Na základě novely zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, bude 

stupnice hodnocení doktorandů A–D, přičemž hodnocení C by umožnilo 
snížení stipendia. 

o Celouniverzitní hranicí minimálního příjmu stávajících doktorandů by měla 
být částka 17 000 Kč. Vedení FaF UK však bude nadále pokračovat v krocích 
vedoucích k postupnému sjednocení příjmů stávajících doktorandů 
s novými, u nichž bude minimální příjem stanoven zákonem. 

o Doba trvání doktorského studia by měla být zohledněna ve výpočtu 
starobního a invalidního důchodu, zatím však není zřejmé, zda bude 
započítána i mzda doktorandů. 

• Dne 10. února 2025 se uskutečnilo další setkání k vědě, doktorskému studiu, 
projektům a transferu technologií. Zazněly zde informace o způsobu financování 
studentů doktorského studia, na němž se budou podílet výzkumné skupiny. Ještě 
před přijetím doktoranda bude nezbytné, aby jeho budoucí školitel předložil plán 
financování jeho studia. Dle sdělení prof. Krištoufka umožňuje ukazatel C tvoření 
fondů, a mělo by tedy být možné “spořit” prostředky na budoucí doktorandy. 

• Opatření děkana č. 9/2023 Zásady pro udělování stipendia za publikační činnost 
umožní s účinností od října 2025 uznání publikací v časopisech třetího kvartilu dle 
AIS (Q3). 

• Dne 18. února 2025 se uskutečnilo jednání vedení fakulty ohledně úpravy 
habilitačních a jmenovacích řízení. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 
 
Mgr. Reguli uvedl, že studenti doktorských studijních programů nebyli na zmíněné setkání 
k vědě pozváni, zároveň však informace ohledně odměn za publikační činnost považuje za 
zajímavé. 
Prof. Štaud se omluvil za neúmyslné opomenutí pozvání doktorandů, doplnil, že veškeré 
informace byly zveřejněny na webových stránkách. Hodnocení publikační činnosti bude 
rozděleno jak podle kvartilu, ve kterém je daný časopis zařazen, tj. Q1 – Q3, ale zároveň bude 
zohledněna kvalita samotného článku. Velmi kvalitní publikace bude možno nominovat na 
Cenu děkana. Doc. Roh doplnil, že po úpravě všech předpisů a procesů v návaznosti na novelu 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, budou doktorandi informováni o veškerých 
změnách.  
 
Doc. Sklenářová se zeptala, zda Univerzita Karlova plánuje uzavření memoranda s Fakultní 
nemocnicí Hradec Králové (FN HK), podle kterého by se od října 2025 mzda z nemocnice 
započítala doktorandům do celkového příjmu. 



Doc. Roh odpověděl, že v souvislosti s novelou zákona o vysokých školách bude s FN HK 
i dalšími partnery podílejícími se na vzdělávání doktorandů uzavřena smlouva. Pokud bude 
příjem od těchto institucí souviset se studiem, bude jej možné zahrnout. 
Doc. Vraníková doplnila, že se jedná i o společnost Zentiva Group, a. s., a Centrum 
aplikovaného farmaceutického výzkumu (The PARC). 
Doc. Roh uvedl, že novela zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, vymezuje, které 
instituce se budou moci podílet, výběr konkrétních partnerů bude součástí dalších jednání. 
Prof. Štaud doplnil, že rozhodujícím kritériem je souvislost s tématem disertační práce.  
Do diskuze se dále zapojili doc. Sklenářová, prof. Štaud a doc. Roh. 
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 
 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:  

• Byla vytvořena nová podoba loga fakulty ve spojení se znaky Univerzity Karlovy 
s využitím písma Larken v univerzitní modré barvě. Je k dispozici na intranetu, 
postupně bude provedena změna hlavičkových papírů ve formulářích. 

• Univerzita Karlova bude odstupovat od prezentace na sociální síti X, proto i fakultní 
profil bude utlumen. Naopak bude vytvořen účet na platformě Bluesky. 

• Uskutečnil se poslední online Den otevřených dveří v akademickém roce 2024/2025, 
rekordní počty zájemců byly zaznamenány v rámci sledování programu i účasti 
v Jednodenní juniorské Univerzitě Karlově. 

• Dne 11. února 2025 proběhlo setkání se zástupci středních škol, kteří byli informováni 
o možnostech studia, studijních programech vč. nového studijního programu Léčivé 
rostliny a nutraceutika. Během dubna 2025 by mělo proběhnout v online formě 
obdobné setkání se zástupci slovenských středních škol. 

• Dne 12. března 2025 se uskuteční informační schůzka pro studenty se zájmem 
o prezentaci fakulty. Poděkování zároveň patří všem stávajícím studentům i kolegům, 
kteří se na propagaci fakulty podílí. 

• Již byly zveřejněny termíny veškerých propagačních akcí pro rok 2025. Za připomenutí 
určitě stojí oslavy osmistého výročí města Hradec Králové, jejichž součástí bude 
preventivně-osvětová akce Lékařské a Farmaceutické fakulty UK Ve zdravém Hradci 
zdravý duch. Uskuteční se dne 23. května 2025 v Žižkových sadech a na Zahradě 
léčivých rostlin. 

• Ve spolupráci s prorektorkou UK pro zahraniční záležitosti prof. Beránkovou je 
připravován plán internacionalizace. 

• Poděkování všem kolegům za prezentaci fakulty v médiích. 
 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Probíhající instalace Windows 11 bude dokončena do začátku zimního semestru 
akademického roku 2025/2026. Zájemci o přeinstalování počítačů kontaktují 
pracovníky centra informačních technologií prostřednictvím aplikace Helpdesk 
a domluví si termín. 

• Všechny notebooky byly migrovány na Always On VPN. 

• Pracovníci investičního a provozně technického oddělení zahájili přípravy na 
elektronickou inventarizaci majetku, všechny místnosti již byly označeny QR kódy, 
probíhá tisk kódů na označení movitého majetku. Podzimní inventarizace již proběhne 
elektronicky. 



• Na základě veřejné zakázky „MEPHARED 2 – dodávka laboratorního nábytku a dalšího 
vybavení“ byl vybrán dodavatel společnost Merci, s. r. o.  

 
Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy ani připomínky. 
 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

• Ve spolupráci s Odborem výstavby a Právním odborem RUK probíhají přípravy prodeje 
Severní a Jižní budovy fakulty. 

• V roce 2024 hospodařila fakulta s kladným hospodářským výsledkem. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK  

Dr. Kudláčková na úvod sdělila, že od termínu 12. zasedání AS FaF UK se uskutečnila zasedání 
pléna Akademického senátu Univerzity Karlovy ve dvou termínech, a to dne 24. ledna 2025 
a 7. února 2025, kdy na volební bezprostředně navázalo další, standardní, zasedání. 

• Zasedání AS UK dne 24. ledna 2025: 
o Vystoupení rektorky UK prof. Mileny Králíčkové: 

▪ Z konceptu zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, bylo vyjmuto 
tzv. hlídačkovné.  

▪ MŠMT zveřejnilo pravidla pro rozdělování příspěvku pro vysoké školy. 
Navýšení pro UK cca 600 mil. Kč. 

▪ Vedení univerzity hledá nástroje na podporu studijní úspěšnosti. 
▪ Na dubnovém výjezdním setkání děkanů fakult bude projednán 

strategický záměr. 
▪ V roce 2024 byl poprvé zafixován ukazatel C. 
▪ Reprezentační ples Univerzity Karlovy byl zrušen. 
▪ Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy vypsalo výzvu na podporu 

pedagogických dovedností. Centrum Carolina vypisuje základní kurz, 
který bude povinný pro začínající vyučující. 

o Zprávu o mimořádné kontrole hospodaření přednesl RNDr. Andrej Farkaš. Po 
bohaté diskuzi bylo přijato několik usnesení, mj. že AS UK bere na vědomí 
„Zprávu o kontrole hospodaření“, vypracovanou členy AS UK, kteří byli 
pověřeni kontrolou hospodaření na mimořádném zasedání AS UK dne 8. 11. 
2024, a vyjádření paní rektorky k této zprávě. 

• Zasedání AS UK dne 7. února 2025: 
o Předsedou AS UK byl zvolen JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., místopředsedou AS UK 

RNDr. Andrej Farkaš. Členy předsednictva byli zvoleni PharmDr. Eduard 
Jirkovský, Ph.D., Mgr. Ondřej Kříž, Veronika Novotná a Mgr. Karel Šima, Ph.D. 

o Vystoupení rektorky UK prof. Mileny Králíčkové: 
▪ Bylo zahájeno jednání s MŠMT o vzniku nové akreditační agentury 

místo Národního akreditačního úřadu. 



▪ Mezi Univerzitou Karlovou a Akademií věd České republiky byl 
podepsán dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci v rámci doktorských 
studijních programů. 

▪ Byla provedena implementace bezpečnostních kroků na fakulty. 
▪ V souvislosti s mimořádnou kontrolou provedenou členy AS UK bylo 

podáno trestní oznámení na neznámého pachatele. 
o AS UK projednal návrh nájemní smlouvy se společností Scio, s.r.o. na pronájem 

části budovy v Hostivaři na adrese Weilova 1453/2i spolu se sousedícím 
pozemkem, a doporučil její uzavření. Nájemce zde plánuje zřízení základní 
školy ve spodních patrech, horní patra na své náklady zrekonstruuje. Pokud by 
k rekonstrukci nedošlo, bude nájemce povinen hradit plné nájemné. 

o AS UK na základě Zprávy o kontrole hospodaření žádá o provedení forenzního 
auditu hospodaření Rektorátu UK externí auditorskou společností a žádá, aby 
zadání auditu bylo s AS UK konzultováno. 

o Dále senát usnesením vyzval rektorku UK k implementaci doporučení 
obsažených ve Zprávě o kontrole hospodaření.  

o AS UK považuje pokračující působení Mgr. Otomara Slámy ve funkci předsedy 
správní rady společnosti Charles University Innovation Prague, a. s. (CUIP) jako 
poškozující dobré jméno Univerzity Karlovy. 

o Další zasedání pléna AS UK se uskuteční dne 21. března 2025. 
 
Dále dr. Kudláčková sdělila informace ze zasedání Ekonomické komise AS UK a Komise pro 
třetí roli AS UK. 

• Ekonomická komise AS UK: 
o Projednáváno financování projektu Mephared 2, tzv. vnitrobanka a fond na 

investiční rozvoj fakult a dalších součástí („Mikuláš“). 

• Komise pro třetí roli AS UK: 
o Projednána situace ohledně návštěvnického centra UK v Celetné ulici. Mohl by 

zde vzniknout centrální sklad pro všechny fakulty, tedy jakýsi multifunkční 
portál obsahující i e-shop. Fakulty by měly nadále své individuální propagační 
předměty, které by však mohly být nabízeny i takto centrálně (zmíněny čaje 
FaF UK). Prorektor pro vnější vztahy doc. Martin Vlach představil 
i minimalistickou vizualizaci zákaznického centra. 

o Požadavek komise, aby v komisích pro výběrová řízení na vedoucí pozice byl 
zástupce AS UK. 

o Klub Alumni má aktuálně 6 399 členů. 
 
Dr. Jirkovský poté přednesl informace ze zasedání Komise pro IT a Komise pro vědu AS UK. 

• Komise pro informační technologie AS UK: 
o Informace o aktuálním pilotním použití studentských e-mailových schránek na 

Matematicko-fyzikální fakultě, Fakultě tělesné výchovy a sportu a 2. lékařské 
fakultě. 

o Proběhlo prvotní testování mobilní aplikace UK, poděkování pěti kolegům z FaF 
(dva pregraduální studenti, jeden doktorand a dva akademičtí pracovníci). 
Pozitivní závěry testování. 

o Informace o institucionálním datovém repozitáři UK, byl prezentován přehled 
4EU+ repozitářů.  

• Komise pro vědu AS UK: 
o Základní vize standardů studentů doktorského studia a reformě Ph.D. studia. 



 
Doc. Vraníková pogratulovala dr. Jirkovskému ze zvolení do předsednictva Akademického 
senátu Univerzity Karlovy a předala slovo zástupci studentské komory AS UK Mgr. Sedláčkovi. 
 
Mgr. Sedláček přednesl informace ze setkání zástupců studentské komory AS UK, které se 
konalo na Patejdlově boudě. Senátoři zde diskutovali o prioritách studentské komory pro rok 
2025 a dospěli ke čtyřem zásadním bodům: 

• Transparentní a funkční komunikace, a to jak vnější směrem k médiím, tak vnitřní 
týkající se například změn v doktorském studiu.  

• Zlepšení stavu kolejí a menz zahrnující v pražských menzách nabídku snídaní i obědů, 
prodloužení otevírací doby, větší gramáž pokrmů, vyšší kvalitu kolejí a investice do 
zařízení. 

• Wellbeing studentů a otázka vnitřní bezpečnosti. Otestovat Krizový informační 
svolávací systém (KISS) a rozšířit studentské povědomí o něm. 

• Podpora studentů prvních ročníků pregraduálního i doktorského studia, adaptační 
kurzy a podpora účasti pro sociálně slabší studenty. 

 
Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 
 
Dr. Kudláčková se zeptala na bližší informace ke zmíněné implementaci bezpečnostních prvků 
na Farmaceutické fakultě. 
Doc. Roh uvedl, že implementaci Krizového informačního svolávacího systému připravuje dr. 
Koula. Většina zásadních bezpečnostních opatření je směrována do kampusu Mephared 2. Ve 
stávajících prostorách Jižní a Severní budovy mohou být zavedena spíše tzv. měkká opatření. 
Vedení hradeckých fakult absolvovala školení Bezpečnostního odboru RUK. 
Ing. Vlčková doplnila, že probíhají intenzivní práce na plánu krizové připravenosti. Dr. 
Jirkovský uvedl, že svolávací systém KISS byl projednáván i na Komisi pro informační 
technologie AS UK.  
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK.  
 
 
5. Projednání dokumentu Kupní smlouva s vítězným dodavatelem veřejné zakázky 

„MEPHARED 2 – dodávka laboratorního nábytku a dalšího vybavení“ 

Děkan fakulty doc. Roh poděkoval za veškeré předem zaslané připomínky, kterými se zabývali 
kolegové z týmu Mephared 2 a proděkan pro investiční a technický rozvoj prof. Zimčík, 
kterému předal slovo. 
Prof. Zimčík postupně zodpověděl dotazy a připomínky vznesené členy Legislativní 
a Ekonomické komise i senátorů AS FaF UK:  

• Dokument Informace pro plánování dodávek: Čl. 3 a 4 Ochrana výtahů proti poškození 
bude zajištěna kupujícím – kdo konkrétně tuto ochranu ze strany FaF/LF HK zajistí? 
Schodiště, která se budou používat, nebudou proti poškození nijak zajištěna? Nebo 
zde povinnost ochrany spadá na prodávajícího? 



o Pracovníci stavby upraví výtahy pomocí OSB desek po dobu stěhování, tedy 
i pro další dodávky. Ochrana schodiště je na prodávajícím, pokud bude třeba 
jej využít. Primárně však budou využívány výtahy. 

• Dokument Záruka a servis: Kdo bude za FaF přebírat vybavení místností a provádět 
jeho kontrolu? Budou to zaměstnanci děkanátu, nebo pracovníci jednotlivých 
kateder? 

o Primárně bude vybavení přebírat vedoucí budoucího společného provozně 
technického oddělení Mgr. Krejčí a prof. Zimčík, zároveň bude k dispozici 
technický dozor stavby. V případě zájmu není problém, aby se zúčastnili 
i zástupci dané katedry. 

• Dokument Záruka a servis: Kdo bude hradit nezbytnou servisní činnost, která je 
potřebná, aby bylo zboží funkční a bez vad po dobu trvání záruky?  

o Z dokumentu je zřejmé, že toto bude povinností prodávajícího. 

• Dokument Záruka a servis: Čl. 7. V textu je drobná chyba – chybí písmeno „u“ ve větě 
„Podmínkou úhrady poslední Faktury za dodání Zboží je předání soupisu činností, 
které jsou potřebné pro to, aby Zboží bylo funkční a bez vad po celou dobu trvání 
záruční doby, Kupujícímu.“ 

o Chyba bude opravena. 

• Dokument Vzorkování: Jak konkrétně bude probíhat vzorkování a testování 
mechanické odolnosti pracovních desek? Běžně se tím zabývají specializované 
laboratoře. Kdo tím bude na fakultě pověřen? 

o Vzorkovat budeme chemicky, na starosti bude mít prof. Zimčík.  Chemické 
vzorkování je již dostačující a mechanické testování vlastností není třeba. Má 
však na starosti Mgr. Krejčí. 

• Dokument Kupní smlouva: Čl. 3.3. Ve smlouvě se zmiňuje stěhování některých kusů 
nábytku. Konkrétně se jedná o digestoře a bezpečnostní skříně. Náklady na demontáž 
tohoto vybavení ze stávajících prostor ponese také vítězná firma? Je firma pojištěna 
pro případ, kdy by v průběhu stěhování došlo k poškození nebo zničení stěhovaného 
zboží? Čl.6.16 a 6.17 týkající se pojištění firmy toto explicitně neuvádí. 

o V dokumentu pojištění dodavatele uvedeno je, a vztahuje se tedy i na 
stěhování. Náklady na demontáž a stěhování jsou již zahrnuty v ceně.  

• Dokument Kupní smlouva: Ve smlouvě se také uvádí, že ke všem bezpečnostním 
skříním, které dodá vítězná firma, musí být dodány certifikáty o plnění norem ČSN. 
Předpokládám, že je to nutné ke kolaudaci. Co ale digestoře a bezpečnostní skříně, 
které budeme stěhovat. Máme i pro tyto k dispozici příslušné certifikáty? 

o Ke kolaudaci tyto certifikáty nezbytné nejsou, u nově dodaného zboží je 
obdržíme jako potvrzení o dodání kvalitního výrobku. 

• Dokument Kupní smlouva: Je požadováno doložení certifikátů pro digestoře a skříně 
pro hořlaviny, a to před podpisem smlouvy. Prodávající je zároveň povinen certifikáty 
předložit do 3 pracovních dnů na základě výzvy (ale to vyplývá až z podpisu smlouvy). 
Z toho mi plyne, že pokud tyto certifikáty nebyly doloženy před podpisem smlouvy, 
nelze smlouvu podepsat. Tím zároveň trochu postrádá smysl smluvní pokuta v Čl. 
9.7.3., jelikož tu můžeme vymáhat až po podpisu smlouvy. Zde prosím o vysvětlení. 

o Certifikáty byly předloženy před podpisem smlouvy v rámci součinnosti před 
uzavřením smlouvy. V průběhu realizace máme právo požadovat certifikáty i u 
dalšího zboží jako např. pantů, proto je zde povinnost prodávajícího předložit 
certifikáty do 3 pracovních dnů na základě výzvy. 

• Dokument Kupní smlouva: Jaký je důvod, že místnosti zmiňované v Čl.4.7. nemusí být 
v době dodání a instalace zboží připraveny. Může nastat situace, že dle Čl. 4.8. bude 



ze strany prodávajícího dodatečné dodání zboží odmítnuto a tyto místnosti tak 
zůstanou nevybaveny? 

o Jednalo se o reakci na proces stavby, během níž byl zjištěn problém s kapacitou 
vzduchotechniky. Nyní už je zřejmé, že je vzduchotechnika připravena, takže 
naštěstí k tomuto opatření nebudeme muset přistoupit. 

o Doplňující dotazy vznesené na místě dr. Kudláčkovou, dr. Macháčkem a dr. 
Jirkovským zodpověděli prof. Zimčík a doc. Roh.  

• Dokument Kupní smlouva: Byly již prodávajícím předloženy kopie pojistných smluv viz 
Čl. 6.16 a Čl. 6.17? Smlouva uvádí, že se tak má stát před podpisem smlouvy. 

o Prodávající byl požádán o součinnost, dokumenty kompletuje advokátní 
kancelář. 

• Dokument Položkový rozpočet: Zkusila jsem se zorientovat v položkovém rozpočtu, 
kde mě u některých položek překvapilo, že je budeme stěhovat. Jedná se o lednice, 
hlubokomrazicí boxy a promítací zařízení ve studentských laboratořích. Nebo to 
znamená, že se budou řešit v rámci jiné zakázky? V poznámce jsou uvedené obě 
možnosti, jak to tedy plánujeme? 

o Uvedené vybavení stěhujeme ze stávajících prostor v rámci úspor nebo 
pořizujeme v rámci jiné VZ. Pokud by bylo třeba něco drobného navíc zakoupit, 
bude si pořízení hradit dané pracoviště.  Označili jsme tedy, že nepožadujeme 
dodávku po dodavateli s tím, že dané vybavení bude buď přestěhováno, nebo 
zakoupeno později. Prodávající je tímto ale informován, že v daném prostoru 
konkrétní vybavení bude a v realizaci dodávky s tím musí počítat. 

 
 
Nebyly vzneseny žádné další dotazy či připomínky. 
 
Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK projednal návrh předložení Kupní smlouvy mezi MERCI, s.r.o., na straně 
jedné, a Univerzitou Karlovou, Farmaceutickou fakultou v Hradci Králové a Univerzitou 
Karlovou, Lékařskou fakultou v Hradci Králové, na straně druhé, a souhlasí s jejím uzavřením. 
 
 
6.  Různé 

Místopředsedkyně senátu doc. Vraníková požádala o hlasování ohledně navržených termínů 
následujících zasedání AS FaF UK, a to dne 26. března 2025, 23. dubna 2025, 21. května 2025 
a 25. června 2025. 
 
Nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 
 
Hlasování: 13-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 26. 3., 23. 4., 21. 5. a 25. 6. 
2025 od 14:00 s výhradou možných změn. 
 
Následně Mgr. Sedláček připomněl pozvánku na FaF Pub kvíz, který se uskuteční dne 13. 
března 2025 od 18:30 v Kozlovce (tř. E. Beneše 598/84). Soutěžní týmy mohou být sestaveny 
ze zaměstnanců, doktorandů i diplomantů s limitem 8 osob/tým. Podrobnější informace jsou 
uvedeny v e-mailové zprávě od Mgr. Rataje ze dne 6. února 2025. 
Doc. Roh poděkoval celému týmu za organizaci. 
 



Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  
 
Místopředsedkyně AS FaF UK doc. Vraníková poděkovala vedení fakulty, hostům i senátorům 
za účast na zasedání a ukončila zasedání senátu v 17:21 h. 
 
 

 
Zapsala: Ivana Dvořáková 
Ověřily:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D., Hana Janovcová 
 
V Hradci Králové dne 9. 3. 2025. 
  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 14. zasedání konaném dne 20. února 2025 
 

Usnesení 14-1: AS FaF UK schválil program 14. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 14-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 14-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 14-4: AS FaF UK projednal návrh předložené Kupní smlouvy mezi MERCI, 
s.r.o., na straně jedné, a Univerzitou Karlovou, Farmaceutickou fakultou 
v Hradci Králové a Univerzitou Karlovou, Lékařskou fakultou v Hradci 
Králové, na straně druhé, a souhlasí s jejím uzavřením. 

Usnesení 14-5: AS FaF UK určil termíny následujících řádných zasedání na 26. 3., 23. 4., 
21. 5. a 25. 6. 2025 od 14:00 s výhradou možných změn. 

Usnesení 14-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsala: doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

Ověřil:  PharmDr. Eduard Jirkovský, Ph.D. 


